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Nieuwsbrief 2020 - 1  

 

Van de voorzitter 

Het jaar 2019 is een memorabel jaar geweest 
want voor het eerst heeft Huizen een 
burgemeester van PvdA huize gehad. Een 
burgemeester die in ieder geval zichtbaar was 
voor onze inwoners.  
Sicko, bedankt voor je inzet voor Huizen. Mijn 
ervaringen met de nieuwe burgemeester Niek 
Meijer zijn positief. Iemand die echt binnen de 
gemeenschap wil gaan staan.  

Onze fractie en wethouder zijn druk bezig om 
de zaken die in het collegeprogramma staan 
te realiseren. In deze Nieuwsbrief vinden jullie 
bijdragen van alle fractieleden over het 
raadswerk in relatie tot ons 
verkiezingsprogramma. Dit laatste hebben al 
weer 2 jaar geleden vastgesteld.  Deze keer 
geen bijdrage van onze wethouder vooral ook 
omdat de bijdragen van de fractie al erg 
uitgebreid zijn. Wel wil ik met jullie delen dat 
in de regelmatige gesprekken die Stef, 
Maarten en ik hebben, altijd de betrokkenheid 
van Maarten met mensen die het moeilijk 
hebben, naar voren komt. De portefeuille 
Sociaal Domein past hem erg goed.  

Op 21 januari 2020 bereikte ons het droeve 
bericht dat ons zeer gewaardeerde lid Aad 
Bartelds was overleden. Aad was jarenlang 
actief voor onze afdeling en de drijvende 
kracht achter het Ombudsteam. Hij zal gemist 
worden. Wat Aad betekende voor de afdeling 
was ook te merken bij zijn uitvaart waar een 
uitgebreide delegatie van de afdeling 
aanwezig is geweest. Op de 

nieuwjaarsbijeenkomst hebben wij nog even 
stilgestaan bij zijn overlijden.  
 

Deze bijeenkomst was in het Huizermuseum: 
een gezellige bijeenkomst van leden en 
partners, die  genoten van de expositie 
"Krakend Koud en het drankje na afloop.  

 
Tenslotte vraag ik jullie aller medewerking 
voor het werven van nieuwe leden c.q. het 
bereiken van inwoners die interesse hebben in 
de Partij van de Arbeid.  
In dit kader hebben wij een speciale actie. Een 
lid waarvoor het lidmaatschap te duur is, door 
weinig inkomen of als studerende willen wij 1 
jaar lang een lidmaatschap aanbieden. In deze 
nieuwsbrief meer info. Als u nog andere goede 
ideeën heeft dan horen wij dat ook graag. Ik 
zie jullie graag op de eerstvolgende 
ledenvergadering op dinsdag 17 maart 
a.s.  Wij hopen dan toch weer iets spannends 
te organiseren. 

Bert van Spil, voorzitter Partij van de Arbeid – 
afdeling Huizen 
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Halverwege, door Stef van der Pas, 

fractievoorzitter en lid commissie ABM  

 

Na de voor ons succesvolle 

gemeenteraadsverkiezingen in 2018 zijn we 

inmiddels halverwege de coalitieperiode. 

Samen met de VVD, CDA en D66 vormen wij 

deze coalitie en ‘onze’ wethouder heeft in het 

college een aantal belangrijke portefeuilles. 

Dankzij René Roodheuvel en Maarten 

Hoelscher, die namens de PvdA deelnamen 

aan de coalitieonderhandeling, vinden wij in 

het coalitieakkoord ‘Vitaal en Verbindend’ 

veel van de voor ons belangrijke punten uit 

ons verkiezingsprogramma terug. Nu, 

halverwege de periode, wordt de uitvoering 

van dat akkoord meer een meer zichtbaar.  

 

 
Zondagsopenstelling van winkels  

De inkt van de handtekeningen onder het 

coalitieakkoord was nauwelijks droog toen wij 

ons eerste succes konden vieren.  

Ook in Huizen mogen de winkels in Huizen op 

zondagmiddag open! Een belangrijk punt uit 

ons verkiezingsprogramma.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vervolg bijdrage Stef: 

 

Uitbreiding BOA’s 

Zoals in ons verkiezingsprogramma staat is veiligheid een basisbehoefte en of het nu over politie, 

brandweer of andere aspecten van veiligheid gaat; het krijgt van onze fractie de nodige aandacht. 

Onze gemeente is een relatief veilige gemeente en dat willen wij zo houden.  

Daarom vinden wij het belangrijk dat Huizen voldoende Bijzondere Opsporings-Ambtenaren (BOA’s) 

heeft die wijkgericht werken of zich speciaal richten op de jeugd. Wij zien dat ook op dit punt uit ons 

verkiezingsprogramma echt ‘meters gemaakt worden’. 

  

Hulp gevraagd voor Voedselbank-actie op zaterdag 29 februari a.s. 
 
Ook dit jaar zijn wij weer gevraagd om mee te helpen bij de halfjaarlijkse inzamelingsactie voor de 
Voedselbank.  
Voedselbank winkelactie AH 
Locatie :  AH Lindenlaan Huizen  
Datum :  Zaterdag, 29 februari  2020  
Tijdstip : 9.00-12.00 uur 
 
Ieder uurtje hulp is welkom. Werkzaamheden bestaan uit het uitdelen van flyers aan het winkelend 
publiek, mensen wijzen op de actie (“koop iets extra’s voor de Voedselbank”) en helpen met het 
sorteren en inpakken van alle producten die worden ingeleverd. 
 
Aanmelden bij raadslid Kerem Gencer: kgencer4@gmail.com 
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Huizen investeert in de BOA’s, maar zij zullen wat ons betreft niet een soort vervanging van de politie 

worden. Niet alleen omdat de taken, bevoegdheden etc. verschillen, maar ook omdat wij de 

aansturing op lokaal niveau willen houden. Dit neemt niet weg dat wij het uitstekend vinden als de 

BOA’s samenwerken met de politie om onze lokale problemen aan te pakken. 

Daarom volgt de fractie zowel de ontwikkelingen met betrekking tot de BOA’s, als de ontwikkelingen 

bij de politie en de beschikbaarheid van politiecapaciteit in en voor ons dorp.  

Zowel in de commissies als in de gemeenteraad stellen wij hier regelmatig vragen over. 

 

 

Ondermijnende criminaliteit 

Veel criminaliteit, bijvoorbeeld de diefstal uit 

een auto, is zichtbaar. Dat geldt veel minder 

voor ondermijnende criminaliteit. Daarbij 

maken criminele organisaties gebruik van 

legale voorzieningen in de bovenwereld. In 

Nederland zijn de drugsproductie en -handel 

de motor van de ondermijning, vooral 

vanwege de grote sommen geld die er in 

omgaan en die ergens terecht moeten komen. 

En het gaat niet alleen over geld. In een recent 

rapport over Amsterdam, pakweg 35 km hier 

vandaan, staat dat daar in bepaalde gebieden 

kinderen van negen à tien op de uitkijk 

worden gezet. Als zij dat goed doen krijgen ze 

grotere klussen!1  

     

  
 

Ook in onze gemeente komt ondermijning 

voor. Gelukkig heeft ons bestuur er aandacht 

                                                           
1
 Rapport ‘De achterkant van Amsterdam’. 

voor, wordt er beleid ontwikkeld en worden er 

maatregelen genomen. Zo zijn in 2019 aan de 

Algemeen Plaatselijke Verordening 

bevoegdheden toegevoegd om ondermijning 

beter te kunnen aanpakken en worden 

ambtenaren, waaronder de BOA’s getraind in 

het herkennen van signalen. 

Onze fractie volgt de ontwikkelingen 

nauwlettend en steunt de aanpak van 

ondermijning van harte. 

 

Brandveiligheid 

Brandveiligheid is een ander aspect waar de 

fractie ‘warme’ belangstelling voor heeft.  

Ouderen, maar ook andere meer kwetsbare 

mensen wonen langer thuis. Hoe zit het dan 

met de brandveiligheid? Wij hebben hier 

eerder vragen over gesteld en zullen dit ook in 

de (nabije) toekomst doen. 

Dan de brandweer zelf. De brandweer is een 

organisatie die draait op vrijwilligers. Nieuwe 

(Europese) regelgeving dreigt dat onder druk 

te zetten. De fractie volgt de ontwikkelingen 

nauwlettend. 

 

Burgerparticipatie 

Inmiddels zijn ook veel andere onderwerpen 

uit ons verkiezingsprogramma gerealiseerd of 

in ontwikkeling. Dat laatste is bijvoorbeeld het 

geval met burgerparticipatie. Overigens ook 

een onderwerp dat onze wethouder in 

portefeuille heeft. 
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Regionale zaken 

In onze compacte regio met bijna een kwart 

miljoen inwoners, raken onderwerpen al snel 

meerdere gemeenten en regelmatig de hele 

regio. In ’t Gooi wordt al jaren samengewerkt 

en wij hebben voor diverse onderwerpen een 

uitvoeringsorganisatie, de ‘Regio Gooi en 

Vechtstreek’.  

Deze organisatie van inmiddels ongeveer 500 

(!) medewerkers houdt zich niet alleen bezig 

met heel praktische zaken zoals het ophalen 

van afval en de GGD-taken, maar ook met 

uitvoeringszaken die meer het regionale 

beleid ten aanzien van bepaalde speerpunten 

betreffen. 

De Regio Gooi en Vechtstreek organiseert 

regelmatig bijeenkomsten zoals Raadspodia 

waar de gemeenteraadsleden bijgepraat 

worden en meningen gevraagd worden.  

Deze bijeenkomsten hebben formeel weinig 

besluitvormingsbevoegdheid, maar het blijkt 

in de praktijk heel belangrijk om daar je stem 

te laten horen. 

Onze fractie woont deze bijeenkomsten dan 

ook steevast met meerdere fractieleden bij.  

Daarnaast en zeker niet onbelangrijk, heeft 

‘ons’ gemeenteraadslid Margot Leeuwin als 

één van de twee Regio-ambassadeurs van 

onze gemeenteraad frequent contact met de 

Regio en de andere Regio-ambassadeurs. 

 

We zijn halverwege en hebben al behoorlijk 

wat uit ons verkiezingsprogramma 

gerealiseerd. 

Wordt vervolgd! 

 

 

Halverwege, door Kerem Gencer, raadslid en lid commissie Fysiek Domein, en Niek Honing, lid commissie 

Fysiek Domein 

 

Betaalbare woningen & bouwlocaties 

Betaalbare woningen voor starters blijven schaars in Huizen en er moeten echt meer betaalbare 

woningen gebouwd worden. Daarom blijven wij ons inzetten voor meer sociale woningbouw en  

verzoeken wij het college steeds opnieuw om de verdeelsleutel:  ⅓ deel sociaal , ⅓ midden en ⅓ vrije 

sector, toe te passen. Ons streven is om meer sociale woningen toe te voegen aan de Regionale 

woningvoorraad.  

Hierover zijn er afspraken gemaakt in de regio en deze zijn vastgelegd in het regionale 

uitvoeringsprogramma woonvisie.  

Ook hebben we  in het  coalitieakkoord 2018-2022 afgesproken om op zoek te gaan naar 

bouwlocaties  die geschikt kunnen zijn voor sociale woningbouw. Op dit moment is er een 

overzichtslijst met 21 woningbouwlocaties die door het gemeenteraad is vastgesteld. Het college 

gaat het verder uitwerken en onderzoeken of deze locaties geschikt zijn voor betaalbare (sociale) 

woningbouw.  

Een van de locaties waarover al is besloten, is de voormalige discotheek Silverdome. Daar zal de 

komende periode woningbouw gerealiseerd worden, met de volgende verdeling: 24 sociale-

huurwoningen voor jongeren en 30 huurwoningen in de vrije sector.  

PvdA-Huizen is in ieder geval blij met de bouw van deze sociale huurwoningen voor jongeren.  
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Discotheek Silverdome Nieuwbouw Silverdome 

 

Kustvisie 

In december heeft de gemeenteraad van Huizen de definitieve versie van de Kustvisie vastgesteld. 

(De Kustvisie is een document, waarin de toekomstplannen voor de kust zijn vastgelegd; doel is om 

een levendige en aantrekkelijke kust te maken voor inwoners en bezoekers). 

Hiervoor heeft de gemeente een lang participatietraject doorlopen met de inwoners van Huizen, 

ondernemers en belanghebbenden. De PvdA-fractie is tevreden met de uitkomst van het participatie 

proces en het kustvisie document.  

Bij het vaststellen van de kustvisie 

hebben we afgesproken om de hele 

kustvisie in  9-deelprojecten uit te 

voeren. Dit vanwege de omvang van het 

project en de kosten die in de miljoenen 

gaat lopen. (Voorgaande jaren was al 

een bedrag van 1,9 miljoen gereserveerd 

voor het uitwerken van de kustvisie en 

uitvoeren van quick wins).  

 

In de commissievergadering van 29 

januari 2020 heeft de PvdA-fractie er 

mee ingestemd om als eerste aan de slag 

te gaan met de inrichting van de 

Zomerkade en het strand. Hierbij wort 

een natuurlijke zwemvijver gecreëerd 

aan de  Wedekuil (plein bij de Zomerkade) en een strandpaviljoen op de surfstrand. Daarbij heeft 

PvdA-fractie gevraagd aan het college ook om quick wins (Onderhoud en aanpassingen die op korte 

termijn zichtbaar zijn voor de burgers) mee te nemen, zodat het dit jaar nog zichtbaar wordt voor de 

burgers van Huizen!.  

Energietransitie 
Afgelopen jaar is er door de PvdA uitgebreid gesproken over milieu en energiebeleid in de gemeente 
Huizen. De rijksoverheid wil een grote energiebesparing behalen komende jaren. Daarvoor zal 
regionaal een verplichting worden opgelegd die verdeeld moet worden over de regio. Ook Huizen zal 
hieraan zijn steentje moeten bijdragen. 
Naast de regionale bijeenkomsten, zijn de leden van de fractie ook bij de bijeenkomsten geweest in 
Huizen over de energietransitie. In de gemeente Huizen is er voor gekozen om een proefwijk (Wijk 
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Stad & Lande en Bovenweg) aan te wijzen waar gesproken zal worden over gasloos. Er zijn meerdere 
bijeenkomsten geweest waar bewoners veel bezwaren hebben geuit. De fractie heeft zelf ook veel 
gesproken met de wijk en de inwoners. Aan de hand van de bijeenkomsten, heeft het 
college besloten de “proefwijk gasloos” om te zetten naar een soort klankbordgroep voor de 
energietransitie. Het faciliteren van energiemaatregelen is voor de PvdA een belangrijk punt en een 
opstap voor inwoners om zelf ook wat te kunnen doen ongeacht inkomen en vermogen. 

 
Wel wil de PvdA-fractie het draagvlak maar ook de kostencomponenten goed in de gaten blijven 
houden. In de transitievisie zal goed gekeken en afgewogen moeten worden hoe en in welk tempo 
bepaalde maatregelen genomen worden.  Zonder draagvlak zal geen enkel plan slagen. Het creëren 
en behouden van draagvlak hangt in hoge mate af van een goede communicatie. Het college heeft 
afgelopen jaar wel laten zien dit te willen en kunnen doen. Het tweede aandachtspunt is de 
financiële draagkracht. Het verplichten tot bepaalde maatregelen of het ontkoppelen van het gas, 
kan leiden tot financiële problemen voor inwoners en/of het verlies van draagvlak voor de 
voorstellen. De PvdA fractie wil voorkomen dat door te snel of te veel druk te zetten er niets behaald 
zal worden.  
Dat betekent overigens niet dat er niets moet veranderen. Stilstand is achteruitgang en de gemeente 
zal geleidelijk aan moeten geven welke richting we opgaan en welke maatregelen er genomen 
moeten worden.  
De fractie blijft dit uiteraard actief volgen en het college houden aan toezeggingen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Oproep 
Weet je iemand die graag lid zou worden van de PvdA maar waarvoor 
het lidmaatschap te duur is ? Vanwege een laag inkomen of studie?  
 
De PvdA afdeling Huizen wil voor maximaal 10 aspirant-leden 1 jaar 
lang het lidmaatschap vergoeden of daar een bijdrage aan leveren. 
Het inkomen mag dan niet meer bedragen dan € 10.000,-- per jaar. Na 
1 jaar is het aan het nieuwe lid of zij/ hij lid blijft en het lidmaatschap 
zelf gaat betalen. 
Laat degene die je kent een mailtje sturen naar 
bertvanspil@gmail.com met adresgegevens en waarom hij of zij 
gebruik wil maken van deze regeling.  Er wordt dan contact 
opgenomen met betrokkene om te kijken of aan de voorwaarden 
wordt voldaan. 

 

mailto:bertvanspil@gmail.com
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Halverwege door Margot Leeuwin, raadslid 

en lid commissie Sociaal Domein 

 
Op het sociaal domein zijn de volgende 

punten bereikt of in gang gezet:  

 

Er is een Communicatieplan Sociaal Domein 

gemaakt, zodat beter en vaker 

gecommuniceerd gaat worden over de regels 

en regelingen van de gemeente. Wij hadden 

hier vaak om verzocht omdat er nog steeds 

een ondergebruik was van de mogelijkheden.  

Zo kunnen bijvoorbeeld mensen met alleen 

een (gekorte) AOW of met een heel klein 

pensioen een aanvraag doen voor bepaalde 

minimaregelingen, dat geeft net een beetje 

lucht. 

Het kind-arrangement is in een nieuwe vorm 

gegoten, waardoor het voor huishoudens met 

kinderen met een klein budget, makkelijker 

wordt om bepaalde zaken aan te vragen. Wij 

hebben speciaal aandacht gevraagd voor sport 

en cultuurmogelijkheden voor de kinderen. Dit 

arrangement is mogelijk gemaakt door de zg. 

Klijnsma-gelden, die nu volledig voor dit doel 

ingezet worden. 

Er wordt meer gedaan aan jeugdhulp door 

meer mensen in te zetten voor de 

hulpverlening en een jeugdbanenplan op te 

zetten. Ook is er een aparte budgetcoach voor 

jongeren ingezet en gaat de stichting Join Us 

samen met Versa en de gemeente de 

eenzaamheid onder jongeren bestrijden. 

Sowieso is er veel aandacht voor de 

bestrijding van eenzaamheid   

Het nieuwe beleidsplan Sociaal Domein is 

opgesteld na veel inspraak en meedenken 

door inwoners, adviesraden en professionals. 

Het plan zet vooral in op versterking van de 

sociale basis, preventie en vroegsignalering. 

Het zet mensen vóór regels, dus 

het omgekeerde werken! Hierbij kijkt men 

naar wat er echt nodig is, niet naar wat 

mensen vragen. De vraag achter de vraag , zeg 

maar. 

Belangrijk resultaat bij de minimaregelingen is 

de verhoging van de grens van 110 naar 120 % 

van de bijstandsnorm! Hierdoor worden zo’n 

700 huishoudens meer bereikt. 

Mensen met schulden worden eerder 

gevonden en benaderd met een hulpaanbod. 

 

Verder ligt er een nieuwe sportnota met een 

gratis VOG voor alle vrijwilligers en extra inzet 

van de buurtsportscoaches voor speciale 

doelgroepen, zoals allochtone vrouwen, 

ouderen en kinderen met obesitas. 

De nieuwe cultuurnota komt binnenkort met 

onder andere een onderzoek naar een nieuwe 

plek en rol voor het Huizer Museum.   

Kortom,  een collegeperiode met een duidelijk 

sociaal democratisch stempel . 

 

 

 

Dinsdag 25 februari 10 uur Ombudsteam in wijkcentrum De Draaikom 

Zaterdag 7 maart 9.30 uur Powervrouwen-ontbijt, alleen voor vrouwen, in wijkcentrum 

de Draaikom. Aanmelden bij Trudi Caarls. 

Woensdag 18 maart 20 uur Ledenvergadering PvdA afdeling Huizen 

 

Belangrijke data 2020 
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Vrijdag 27 maart 10 uur  Ombudsteam in wijkcentrum Meentamorfose 

Het Ombudsteam bestaat uit (vlnr op de foto): 

Tjerk, Stef, Marcel en Margot 

  

Hartelijke groet, 

Namens het bestuur,  

Trudi Caarls, secretaris van de Partij van de Arbeid, afdeling Huizen 

Email: tcaarls@ziggo.nl tel 035 524 2443 

 

Facebook:  @pvda.huizen 

Website:  https://huizen.afdeling.pvda.nl 

 

 

mailto:tcaarls@ziggo.nl
https://huizen.afdeling.pvda.nl/

